



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@emb.gov.hk

School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 6

18 November 2024

Dear Parents/Guardians,

Annual Speech Day and Results of PTA Elections

Please be informed of the following matters:

1. Annual Speech Day

Speech Day

To celebrate our students' achievements in the year 2023-2024, Speech Day will be held on Friday, **22 November 2024**. This year our Guest of Honour is Mr. Leung Kwok Shing, Executive Director of Hok Yau Club. You are cordially invited to join us on this special occasion to share their joy and success.

Prizewinners, performers and student helpers are required to return to school by 9:15 a.m. when roll-call is taken. The prize-giving ceremony is scheduled to start at 10:30 a.m. and is expected to finish at approximately 12:00 p.m. After the prize-giving ceremony, students will be dismissed for the day. Parents of prizewinners will be invited to attend the prize-giving ceremony in the school hall through separate invitation letter. If you have any enquiry about Speech Day, please contact the teacher-in-charge, Mr. CHAN Chi-pang at 2576 1871.

2. Results of PTA Elections

Results of the School Management Committee Parent-representative Election and the PTA Executive Committee Parent-member Election 2024-2026

The 33rd PTA AGM was held on 08 November 2024, and the above-mentioned elections were held by voting by parent and teacher members.

The ballot counting was witnessed by the PTA Chairperson, Principal, Assistant Principals, and teacher representatives on 08 November 2024 at 7:30 pm at the School hall.

- ❖ The School Management Committee (SMC) Parent-representative Election for the year 2024-2026: **Mr. Chow Chiu Hung Alexander** was elected (2024-2026).
- ❖ PTA Executive Committee Member Election: As there were only Four candidates for the four PTA Executive Member seats, they were automatically elected for the year 2024-2026:

| |
|---------------------------------------|
| ❖ Mr. Eduardo Z. Talledo |
| ❖ Mr. Rudrapati Hemantha Kumar |

❖ **Ms. Gurpreet Kaur**

❖ **Mr. Chow Chiu Hung Alexander**

Yours faithfully,



LEE Tung-ching

Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二四至二零二五年度第六號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

2024年11月18日

各位家長/監護人：

1. 2023/2024年度畢業暨頒獎典禮

為慶祝我們的學生在 2023/2024 年的學業成就，畢業暨頒獎典禮將於 2024 年 11 月 22 日（星期五）舉行。今年我們的嘉賓是學友社執行總監梁國成先生，現誠邀你們一起分享學生的喜悅和成功。

獲獎者、表演者和回校幫忙的同學須於早上 9:15 回校點名。典禮將於早上 10:30 開始，預計約於中午 12:00 結束，畢業頒獎典禮結束後，學生可以離開。獲獎者的家長將通過另外的邀請函被邀請出席學校禮堂的畢業頒獎典禮。如對畢業典禮有任何疑問，請致電 2576 1871 與負責老師陳志鵬老師聯絡。

2. 2024-2026年學校管理委員會家長委員及第33屆家長教師會選舉結果

第 33 屆家長教師會執行委員會、學校管理委員會家長委員選舉已經於 2024 年 11 月 8 日家長教師會周年大會進行，在主席、校長、副校長和教師代表見證下，得出選舉結果如下：

甲、下列家長獲選為學校管理委員會 2024-2026 家長委員：

Mr. Chow Chiu Hung Alexander

乙、由於只有下列四位家長參選，他們自動當選為 2024 至 2026 年家長教師會執行委員：

| |
|---------------------------------------|
| ● Mr. Eduardo Z. Talledo |
| ● Mr. Rudrapati Hemantha Kumar |
| ● Ms. Gurpreet Kaur |
| ● Mr. Chow Chiu Hung Alexander |

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。